
SOALAN NO. 92 

 

PEMBERITAHUAN PERTANYAAN DEWAN RAKYAT 

 

PERTANYAAN : BUKAN LISAN 

 

DARIPADA         : TUAN HAJI AWANG BIN HASHIM  

 [ PENDANG ] 

 

SOALAN : 92 

 

Tuan Haji Awang bin Hashim [ Pendang ] minta Perdana Menteri 

menyatakan apakah pihak Kementerian akan merancang untuk 

mengadakan sebuah bentuk insurans yang sama seperti insurans 

1Care iaitu potongan gaji daripada kakitangan awam untuk insurans 

namun tidak disetujui dan dikaji semula. 

 

JAWAPAN: YB DATUK WIRA DR. MD FARID BIN MD RAFIK 

 TIMBALAN  MENTERI DI JABATAN PERDANA MENTERI 

 

Tuan Yang di-Pertua, 

 

Untuk makluman Ahli Yang Berhormat, Kerajaan tidak merancang untuk 

mengadakan insurans seperti insurans 1Care melalui potongan gaji 

kakitangan awam buat masa ini. Berdasarkan peraturan semasa, 

penjawat awam dan ahli keluarga yang berkelayakan adalah layak 

menerima kemudahan rawatan dan perubatan secara percuma 

(ditanggung oleh Kerajaan).  Oleh yang demikian, tidak ada keperluan 

untuk penjawat awam membuat potongan gaji bagi mendapatkan 

rawatan dan perubatan tersebut. Walau bagaimanapun, atas 

keprihatinan Kerajaan terhadap kebajikan semua penjawat awam, kajian 

mengenai penambahbaikan kemudahan perubatan dan kesihatan 

kepada penjawat awam akan dilaksanakan secara berterusan. 

 

 

Sekian, terima kasih. 

 


